

Terms and Conditions:

- Credit Card Application submission date September and October 2023
- All credit card types are eligible (excluding **Classic/Smiles Classic**)
- Cashback eligible for first purchase/E-comm. transaction only (Cash withdrawal transactions are excluded)
- First transaction eligible for the cashback to be within the current/following month of credit card Submission date. (September and October 2023)

- Cashback will be posted on three rounds;
 - 1stRound: Mid-October
 - 2ndRound: Mid-November
 - 3rd Round: Mid-December

- Cashback is capped based on the card type as per below grid:-

Card type	Maximum Cashback
Titanium	200
Smiles Titanium	300
Dining	400
Platinum	450
World	1,300

الشروط و الاحكام :

- تاريخ تقديم علي بطاقة الائتمان خلال شهر سبتمبر وأكتوبر 2023
- جميع أنواع بطاقات الائتمان مؤهلة (باستثناء Classic/Smiles Classic)
- استرداد النقود سيتم لأول عملية الشراء (باستثناء عمليات السحب النقدي)
- المعاملة الأولى المؤهلة للكاش باك ستكون خلال الشهر الحالي/التالي من تاريخ تقديم بطاقة الائتمان. (سبتمبر وأكتوبر 2023)

- سيتم اضافة الكاش باك على ثلاث مراحل:

اول مرحلة : منتصف شهر اكتوبر 2023

ثاني مرحلة : منتصف شهر نوفمبر 2023

ثالث مرحلة : منتصف شهر ديسمبر 2023

يتم تحديد اقصي مبلغ للكاش باك بناءً على نوع البطاقة حسب الموضح أدناه:

نوع البطاقة الائتمانية	اقصي مبلغ للكاش باك (بالجنية المصري)
Titanium	200
Smiles Titanium	300
Dining	400
Platinum	450
World	1300

Frequently Asked Questions (FAQ Apply & Win)

Q: Is there a Maximum amount for cash back to be eligible for this offer?

A: Yes, Maximum amount for cash back based on card type as follows:

Target segment	Maximum Cash Back
Titanium	200
Smiles Titanium	300
Dining	400
Platinum	450
World	1300

Q: Is there a minimum amount I should spend to be eligible for this offer?

A: No minimum amount is required to be spent. You can enjoy your 100% cashback on your first purchase transaction

Q: How is the cashback refunding?

A: Cashback will be posted on three rounds;

- 1stRound: Mid-October 2023
- 2ndRound: Mid-November 2023
- 3rd Round: Mid-December2023

Q: Do I get cashback on any type of spend?

A: No, Cashback eligible for only the first purchase/E-commerce transaction only (Cash withdrawal transactions are excluded)

Q: Is any transaction have been done any time to be eligible for cash bank?

A: First transaction eligible for the cashback to be within the current/following month of credit card Submission date. (September and October 2023)

Q: Do I have to do my transactions at any specific merchants to be eligible for this cashback?

A: No, you can do your transactions anywhere and at any merchant to be eligible for this offer.

Q: What are the types of cards eligible for this campaign?

A: Titanium, sMiles Titanium, Dining, Platinum and world credit cards are eligible.

Q: What is the campaign duration?

A: the campaign is valid for customers applied for credit card during September until end of October 2023

س: هل يوجد حد اقصى لمبلغ الكاش باك لكون مؤهلاً لهذا العرض ؟

ج: نعم يوجد حد اقصى لمبلغ الكاش باك وذلك حسب نوع البطاقة الائتمانية كما هو موضح ادناه

نوع البطاقة الائتمانية	اقصى مبلغ للكاش باك (بالجنية المصري)
التايتينيوم	200
التايتينيوم sMiles	300
Dining	400
البلاطينية	450
World	1300

س: هل هناك حد أدنى للمبلغ الذي يجب أن أنفقه لكي أكون مؤهلاً لهذا العرض؟

ج: لا يوجد حد أدنى مطلوب للإنفاق. يمكنك الاستمتاع بالكاش باك بنسبة 100% على اول معاملة الشراء.

س: كيف يتم استرداد الكاش باك؟

ج: سيتم استرادا الكاش باك على ثلاث مراحل :

- المرحلة الأولى: منتصف أكتوبر 2023

- المرحلة الثانية: منتصف نوفمبر 2023

- المرحلة الثالثة: منتصف ديسمبر 2023

س: هل يمكنني الحصول على الكاش باك على أي نوع من الإنفاق؟

ج: لا، الكاش باك مؤهل فقط لأول معاملة شراء (ما عدا معاملات السحب النقدي)

س: هل تم إجراء أي معاملة في أي وقت لتكون مؤهلاً للحصول على الكاش باك؟

ج: ستكون المعاملة الأولى المؤهلة للكاش باك خلال الشهر الحالي/التالي من تاريخ تقديم بطاقة الائتمان

خلال شهري (سبتمبر وأكتوبر 2023)

س: هل يجب علي إجراء معاملاتني لدى أي تجار محددين لأكون مؤهلاً للحصول على الكاش باك؟

ج: لا، يمكنك إجراء معاملاتك في أي مكان وعند أي تاجر لتكون مؤهلاً لهذا العرض

س: ما هي أنواع البطاقات المؤهلة لهذه الحملة؟

ج: بطاقات التايتينيوم و sMiles التايتينيوم و Dining و البلاطينية و world مؤهلة.

س: ما هي مدة الحملة؟

ج: الحملة سارية للعملاء المتقدمين للحصول على البطاقة الائتمانية خلال شهر سبتمبر وحتى نهاية أكتوبر

2023